
     

Zápis z porady starosty se zastupiteli městyse Choltice 

Porada 6/2016  Datum: 18. 4. 2016 
 
Přítomní:  P-přítomni, N-nepřítomni, O-omluveni 

Starosta : Bolek Tomáš Mgr. (Bol) P   
Místostarosta : Pavlík Jan Mgr.     (Pav) P   

Augustinová Jana (Aug)  O Fižová Vendula (FižV) P Horák M. Ing. (Hor) P 
Čermák Jan (Čer) P Havlík Rud. Ing. (Hav) P Málek Jan Ing. (Mál) P 
Fižová Marie Ing. (FižM) P Heřmanová Olga (Heř) P Minařík David (Min) P 

HOSTÉ :  
 
Program jednání: 

1. Plán porad a zasedání 
2. Připomínky zastupitelů 
3. Svoz tuhého komunálního odpadu 
4. Informace o průběhu stavby komunikace ulice Severní 
5. Informace o dokončení chodníku v ul. Lipoltická (akce Odkanalizování) 
6. Zadávací řízení na stavbu dešťové kanalizace stoka D a vyústního objektu 
7. Finanční plán oprav na rok 2016 a výhled na 2017-2018 
8. Smlouva o uzavření budoucí smlouvy – sloup v ul. Bohdana Jelínka 
9. Prodej pozemku p. č. st. 584 v k. ú. Choltice 
10. Úklid koupaliště 
11. Návrh dohody o vypořádání nároků s PVJ consult, a. s. 
12. Projekty na rekonstrukce obecního majetku 
13. Přístavba sportovních kabin 
14. Jednání s bankami o umístění bankomatu 
15. Jednoduché pozemkové úpravy a digitalizace intravelánu 
16. Podpora knihy Čekání na gól 
17. Informace z MŠ 
18. Choltický zpravodaj v barvě 
19. Kulturní a sportovní akce: cirkus Moravan, Naučnou stezkou, dětský den, čarodějnice 

atd. 
20. Valná hromada VaK 

 
Průběh jednání a závěry: 
add 1. Plán porad a zasedání 
16. 5., 30. 5., 6. 6, 20. 6. – pracovní porady zastupitelů městyse, Úřad městyse, od 18.30 hodin 
 
2. 5., 27. 6. – zasedání zastupitelstva, od 18 hodin 
 
add 2. Připomínky zastupitelů 
Ing. Fižová se zeptala na zasílání zpráv ohledně evidence svozu obecním kontejnerovým 
automobilem, starosta odpověděl, že je vše zasíláno prostřednictvím SOP a. s.  
 



D. Minařík se zeptal, zda budou uklizeny všechny pytle s odpadem po akci Ukliďme Česko. Starosta 
odpověděl, že ano, v nejbližších dnech. 
 
Ing. Málek požádal o uklizení silnice podél obrubníků v ulici Nádražní, bylo přislíbeno. 
 
Ostatní zastupitelé bez připomínek.  
 
add 3. Svoz tuhého komunálního odpadu 
Informace o svozu podal předseda komise pro životní prostředí Ing. Havlík; v souvislosti se 
zamýšlenou změnou svozové firmy oslovil několik obcí v okolí – velká spokojenost s Technickými 
službami Hlinsko, prozatím od nich nabídku neobdržel. Jedinou nabídku poslala firma AVE. 
Zastupitelé následně diskutovali o možnostech bonusů a slev pro občany a o nejvýhodnějším 
systému plateb. 
Závěr: Zastupitelé se dohodli, že bude oslovena firma eCENTRE, a. s. o zaslání smlouvy na 
zpracování výběrového řízení na firmu na likvidaci odpadů. 
 
add 4. Informace o průběhu stavby komunikace ulice Severní 
Starosta podal informaci o probíhajících pracích v Severní ulici – vše probíhá dle harmonogramu; 
připravuje se další schůzka s občany. Bude nutno přemístit sloup s elektrickým vedením. 
 
add 5. Informace o dokončení chodníku v ul. Lipoltická (akce Odkanalizování) 
Chodník v Lipoltické ulici byl dokončen a předán městysi. Městys tak uvolnil firmě INSTAV 
Hlinsko, a. s. zádržné.  
 
add 6. Zadávací řízení na stavbu dešťové kanalizace stoka D a vyústního objektu 
Proběhlo otevírání obálek, kterého se zúčastnilo 11 firem. Nabídkové ceny se pohybovaly v rozpětí 
2 999 948 Kč jako nejvyšší po 2 285 547 Kč – nejnižší nabídka (ceny uvedeny bez DPH). 
 
add 7. Finanční plán oprav na rok 2016 a výhled na 2017-2018 
Starosta seznámil přítomné se vznikajícími projekty na rekonstrukce obecního majetku, které dodá 
Ing. Pavliš. 

- projekt sociálních zařízení na úřadě městyse (20,5 tis. Kč), studie (3,5 tis. Kč) 
- projekt sociálních zařízení zámek (27,5 tis. Kč), studie (3,5 tis. Kč) 
- rekonstrukce hasičárny – zaměření 18 tis. Kč, studie 28 tis. Kč, projekt pro stavební 

povolení 50 tis. Kč a projekt pro provedení stavby 45 tis. Kč 
- projektová dokumentace na knihovnu (33,5 tis. Kč), studie vyhotovena Ing. arch. Hořavou 

(69 tis. Kč), nabízí i projekt pro provedení stavby, řádově vyšší cena, zastupitelé se shodli na 
výběru Ing. Pavliše 

Zároveň zmínil nejdůležitější letošní opravy: rekonstrukce podatelny (již proběhla), rekonstrukce 
chodníku v ulici Nádražní (během 14 dní), střecha nad jídelnou, oprava oken na úřadu v Ledci, 
instalace elektrického čerpadla na hřbitově, instalace hromosvodu na zámek, odkanalizování 
křižovatky U Kvartýru, příprava projektové dokumentace pro stavební povolení – ulice U Obory. 
Záměry na roky 2017-2018: rekonstrukce WC v MŠ Choltice, rekonstrukce WC zámek – velký sál, 
revitalizace Podrybníčků, chodník ZŠ – U Kvartýru. 
Pro drobné opravy byla uzavřena dohoda s p. Kratochvílem a Kolovratníkem, kteří se budou 
podílet na práci v městysi.  
 
add 8. Smlouva o uzavření budoucí smlouvy – sloup v ul. B. Jelínka 
V ulici Bohdana Jelínka (u domu pana Šmerdy) musí být přemístěn sloup veřejného osvětlení – 
zasahoval by do nově budované silnice. Je proto nutné uzavřít smlouvu s ČEZ o smlouvě budoucí o 
přemístění tohoto sloupu.  
 
add 9. Prodej pozemku p. č. 584 v k. ú. Choltice 



Jedná se o pozemek pod garáží pana Josefa Augustina; po novém zaměření se zastupitelé dohodli 
pozemek prodat za 80 Kč/m² a režijní náklady.  

 
add 10. Úklid koupaliště 
Koupaliště bylo vypuštěno, nyní skupina dobrovolníků pod vedením Radky Zelenkové nádrž 
vyčistila, hasiči vypláchnou a koupaliště bude znovu napuštěno. Ve spolupráci s odborníkem na 
bezpečnost p. Plecháčkem budou nastavena pravidla pro možnost koupání v létě – budou 
instalovány cedule „Koupání na vlastní nebezpečí“. 
 
add 11. Návrh dohody o vypořádání nároků s PVJ Consult, a. s.  
Starosta informoval, že právní zástupkyně městyse připravila smlouvu o vyrovnání ohledně části 
pozemku, který určením soudu v roce 2014 připadl Lesům ČR, ale v roce 2009 byl prodán městysem 
firmě PVJ. Ve smlouvě městys nabízí finanční vyrovnání ohledně této části pozemku, a to za cenu, 
za kterou byl pozemek prodán, tj. 220 Kč/m². 
 
add 12. Projekty na rekonstrukce obecního majetku 
Viz bod 7. 
 
add 13. Přístavba sportovních kabin 
Realizace přístavby sportovních kabin za finance soukromého investora je pro TJ Slavoj 
nevýhodná. Z toho důvodu nebyla podepsána smlouva. Výbor TJ navrhne členské základně od 
projektu ustoupit a realizovat pouze rozšíření kabin, WC a hospody, tedy bez kuželny a ubytování 
Nyní bude hledáno nejvhodnější řešení pro rekonstrukci objektu – zda jej bude opravovat TJ Slavoj 
svépomocí či zda do hry vstoupí městys.  
 
add 14. Jednání s bankami o umístění bankomatu 
ČSOB nabízí městysi terminál pro možnost platby místních poplatků prostřednictvím karty – 
prozatím ne za příliš výhodných podmínek. Starosta zároveň projednával s touto bankou možnost 
umístění bankomatu. Umístění bankomatu projednával i s Českou spořitelnou, a. s.   
Zastupitelé se rovněž dohodli, že prodlouží smlouvu ohledně možnosti poskytnutí kontokorentního 
úvěru ve výši 1 milionu korun v případě potřeby (smlouva o kontokorentu bude uzavřena s Českou 
spořitelnou, a. s.). 
 
add 15. Jednoduché pozemkové úpravy a digitalizace intravilánu  
Konečný návrh by měl být odevzdán do konce dubna 2016.  
 
add 16. Podpora knihy Čekání na gól 
Starosta představil knihu Martina Hataly Čekání na gól. Je k dostání knihovně. Martin Hatala 
požádal o propagaci knihy, které čerpá i z choltického fotbalu. 
 
add 17. Informace z MŠ 
Ředitelka MŠ Choltice Eva Nevolová informovala zastupitele prostřednictvím starosty o úspěchu 
dětí na krajské výtvarné soutěži.  
Starosta zároveň seznámil přítomné se zápisem dětí do MŠ Choltice, který byl ukončen 15. dubna. 
Jsou mj. upravena pravidla pro přijímání dětí – budou přijímány i ty choltické děti, které dosáhnou 
tří let věku do konce kalendářního roku. Bylo 37 přihlášek, 22 volných míst.  
 
add 18. Choltický zpravodaj v barvě 
Starosta seznámil zastupitele s nabídkami tiskáren na tisk Choltického zpravodaje v barvě. 
Zastupitelé se následně shodli, že současná podoba Choltického zpravodaje je dostačující.  
 
add 19. Kulturní a sportovní akce: cirkus Moravan, Naučnou stezkou, dětský den, 
čarodějnice atd.  
2. 4. dětský karneval a zahájení sezony na zámku – hodnocení: velmi povedená akce 



16. 4. Naučnou stezkou (akce myslivců) – hodnocení: cca 100 účastníků, soutěže, hodnoceno jako 
zdařilé 
17. 4. Ukliďme si Česko – hodnocení: dobrovolníci i z okolních obcí se zapojili do akce, celkem 
bylo nasbíráno několik desítek pytlů odpadu 
23. 4. závody lukostřelců 
27.-28. 4. cirkus Moravan 
30. 6. Staročeské pálení čarodějnic 
28. 5. dětský den 
 
add 20. Valná hromada VaK 
Dne 12. 5. 2016 se uskuteční valná hromada společnosti VaK Pardubice. Účast delegáta je nutné 
schválit na zastupitelstvu, zastupitelé se shodli na delegaci starosty Mgr. Tomáše Bolka. 
 

Zapsala: Vendula Fižová 
 


